
Kaj se dogaja v krajevni skupnosti Šentvid

Poživiti delo delegacij
Krajevna skupnost Sentvid je ena izmed

večjih krajevnih skupnosti občine Ljubljana-
Siška. Po svoji velikosti je s 5 km2 površine
skoraj tako velika kot občina Ljubljana-Cen-
ter. Stevilo stalnifa prebivalcev, ki je po vojni
naraščalo z izgradnjo nekaterih večjih sta-
novanjskih objektov in naselij, se je v zad-
njih desetih letih ustalilo. Tako je danes
v krajevni skupnosti 5.500 prebivalcev, od
tega. 3.200 volilnih upravičencev. V krajevni
skupnosti so štiri večje organizacije združe-
nega dela, in sicer: Iskra-Pržanj, IMP-Trata,
Galant in SKIP. Poleg teh pa je še nekaj
poslovnih enot oziroma delovnih enot, kate-
rih matične organizacije itnajo sedež zunaj
krajevne skupnosti.

Na območju krajevne skupnosti je tudi
v nekaj objektov družbenih dejavnosti. Delu-

jeta dve osnovni šoli, in sicer celodnevna
osnovna šola Alojza Kebeta in osnovna šola
Franca Rozmana. Prav tako je po programu
usmerjenega izobraževanja prešla gimnazija
v oddelek usmerjenega izobraževanj a za
elektroniko oziroma računalništvo. V otroško
varstvo je v VVZ Rezke Dragarjeve vklju-
čenih prek 350 malčkov. Poleg tega deluje
turli enota glasbene šole Franca Šturma, ka-
tere prostori so postali pretesni. Priprav-
Ijajo sporazum ljubljanskih občin o sofinan-
ciranju, s katerim bi povečali prostore dose-
danje šole, ki vzgaja glasbeno mladino iz
širšega območja mesta Ljubljane.

Največja pridobitev krajanov Šentvida je
bil pred leti adaptirani Dom Svobode, za ka-
terega so bila porabljena serdstva v višini
2,4 milijona. Vendar to ni zadostovalo za vsa
predvidena dela. V sedanjih, ne ravno rož-
natih gospodarskih razmerah, ob nenehnem
naraščanju cen in precejšnji inflaciji tudi
krajevna skupnost težko gospodari z denar-
jem, ki ga ima na razpolago. Zato so organi
KS ob podpori vseh DPO v letu 1980 začasno
odstopili nekaj prostorov delovni organiza-
ciji MIP in pa Študentskemu plesnemu klu-
bu. S sredstvri, ki so jih dobili z najemnino,
so krili tekoce obratovalne in vzdrževalne
stroške. Konec leta 1980 pa je bil ustanov-
ljen upravni odbor Doma Svobode, ki je š
skrbno izdelanim programom zagotovil, da
dom služi namenu, za katerega je bil adap-
tiran. Sedaj ga za kulturne prireditve poleg
Šentvida uporabljajo tudi ostale kulturne
ustanove iz občine Šiška.

V domu so prav tako uredili prostore,
kjer imajo upokojenci Sentvida lepo urejen
klub, pred samo zgradbo doma pa so si s
prostovoljnim delom uredili balinišče. Prav
tako so prostovoljno opravili večino pre-
ostalih adaptacijskih del. Število prostovolj-
nih ur je bilo prek 2.000 in so jih opravili
upokojenci, člani ZB, taborniki, mladinska
organizacija itd. Vrednost opravljenega dela
znaša prek 15 starih milijonov.

© delu organov in organizacij krajevne
skupnosti smo se pogovarjali s predsednikom
svcta KS Valentinom Dežmanom: »Precej
naporov smo vložili pri obravnavi in spre-
jemu plana razvoja KS za srednjeročno ob-
dobje 1981—1985. Vendar moram ugotoviti,
da v obdobju od leta 1974 tistega pravega
dela v delegacijah ni bilo. Vzroke za takšno
stanje je treba iskati v nas samih _in pa po-
nekod v samo formalno delujočih SIS. Da bi
požlvili dejavnost delegacij, smo se že večkrat
sesiali z vodji posameznih delegacij ter iz-
luščili tri na.ipomembnejše tofike našega de-
lovanja v prihodnje:

— kako urediti, da posamezne delegacije
ne bi bile same sebi namen,

— kako organizirati delo teh delegacij,
da bi tematiko prenašale tudi v širši krog,

— pogovorili smo se tudi o nujnosti so-
delovanja delegacij z ostalimi organi v KS
in DPO zaradi usklajevanja predlogov in
mnenj na ravni KS.

Na splošno naj bi se vključevali v delo
na posameznih področjih ali v delo delega-

cij le tisti krajani, ki imajo dejansko smi-
sel, možnosti in tudi veselje aktivno sodelo-
vati. Močno se je angažirala tudi konferenca
SZDL, med drugim pri obujanju delovanja
mladinske organizacije, ki je sedaj tudi za-
živela in že začela kazati prve pozitivne re-
zultate.

Tudi glede krepitve in razvijanja ljudske
obrambe, podružbljanja družbene samoza-
ščite v KS moram reči, da smo veliko nare-
dili. Uspešno je bila izpeljana akcija uspo-
sabljanja občanov na področju obrambne
vzgoje, saj je šlo skozi tečaje prek 3.000 ljudi.
Trenutno pa se intenzivno pripravljamo na
volitve 1982 ter na tretji samoprispevek v
Ljubljani. Dobro sodelovanje,« tako je najin
razgovor zaključil tov. Dežman, »z vsemi or-
gani v KS, DPO, društvi, OZD krajani, de-

^Tovnimi ljudmi, je bila vsekakor značilna
pozitivna stran v naši dejavnosti in pre-
pričan sem o koristnosti takega sodelovanja
tudi v prihodnje.«
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